



CLASS
Alarabia Sweet



الملف التعريفي
COMPANY PROFILE



امسح الرمز لعرض حسابنا على انستغرام
Scan the QR Code to open our instagram



C
A
S
CLASS
Alarabia Sweet

Introduction

Welcome to Class Arabic, where our passion for sweets comes to life in every product we offer. We are dedicated to providing you with a unique experience that beautifully blends rich tradition with modern innovation in the world of desserts.

Founded on the principles of quality and excellence, Class Arabic strives to meet our customers' desires with a diverse range of delectable sweets, including beloved traditional treats, exquisite petit fours, and a selection of fine Belgian and Swiss chocolates. We also offer a variety of nuts and savory snacks, adding a special touch to our product lineup.

Every product is crafted with meticulous care using high-quality natural ingredients, ensuring exceptional taste and an unforgettable experience in every bite. We understand that sweets are not just food; they represent moments of joy and celebration. That's why we focus on creating confections that are perfect for every occasion, whether it's weddings, birthdays, or special moments in your everyday life.

At Class Arabic, our goal is to be the first choice for all dessert lovers. Join us on a delightful journey filled with creativity and distinction, and explore a world of unique flavors and captivating designs that will enchant your senses and warm your heart.



المقدمة

مرحبًا بكم في كلاس العربية، حيث يتجسد الشغف والحب للحلويات في كل منتج نقدمه. نحن هنا لنقدم لكم تجربة فريدة من نوعها، حيث يجتمع التراث الغني مع الابتكار العصري في عالم الحلويات الشرقية والغربية.

تأسست شركة كلاس العربية على قيم الجودة والتميز، ونسعى جاهدين لتلبية رغبات عملائنا من خلال مجموعة متنوعة من الحلويات الشهية، بما في ذلك الأطباق التقليدية المحبوبة، والبيتفور الرائع، ومجموعة من الشوكولاتة البلجيكية والسويسرية الفاخرة. كما نقدم أيضًا تشكيلة متنوعة من المكسرات والمواالح بمختلف أنواعها، مما يضيف لمسة خاصة لمنتجاتنا.

كل منتج من منتجاتنا يتم تحضيره بعناية فائقة باستخدام مكونات طبيعية عالية الجودة، مما يضمن طعمًا استثنائيًا وشعورًا لا يُنسى في كل لقمة. نحن نفهم أن الحلويات ليست مجرد طعام، بل هي لحظات من السعادة والاحتفال. لذلك، نحن نعمل على تصميم حلوياتنا بما يتناسب مع كل مناسبة، سواء كانت حفلات زفاف، أعياد ميلاد، أو حتى لحظات خاصة في حياتكم اليومية.

في كلاس العربية، نسعى لأن نكون الخيار الأول لكل محبي الحلويات. انضموا إلينا في رحلة حلوة تنبض بالتميز والإبداع، واكتشفوا عالمًا من النكهات الفريدة والتصاميم الجذابة التي ستأسر قلوبكم وتبهج حواسكم.

تاريخنا الإحصائي Our Statistical History

منذ 2021 since

Total products

100

إجمالي المنتجات

Total products

13

إجمالي العاملين

Total Branches

1

عدد الفروع

Working years

3

سنوات العمل

Who we are?

Our passion is reflected in the quality and craftsmanship of our offerings. We carefully select high-quality ingredients, ensuring that each treat embodies our commitment to excellence. From traditional desserts to modern innovations, we strive to provide an unforgettable experience for our customers.

This passion extends beyond just making sweets; it's about celebrating life's moments – be it weddings, birthdays, or everyday joys. We believe that each bite should evoke happiness and nostalgia, transforming ordinary moments into cherished memories.

At Class Arabic, we take pride in our ability to blend tradition with innovation, crafting unique flavors and designs that resonate with our customers. Our dedication to our craft is evident in every product we create, making us a trusted choice for dessert lovers everywhere.

من نحن؟

ينعكس شغفنا في جودة وإتقان ما نقدمه. نحن نختار بعناية مكونات عالية الجودة، مما يضمن أن كل حلوى تعكس التزامنا بالتميز. من الحلويات التقليدية إلى الابتكارات الحديثة، نسعى لتقديم تجربة لا تُنسى لعملائنا.

يمتد هذا الشغف إلى ما هو أبعد من مجرد صناعة الحلويات؛ إنه يتعلق بالاحتفال بلحظات الحياة سواء كانت حفلات زفاف، أعياد ميلاد، أو حتى لحظات السعادة اليومية. نحن نؤمن بأن كل لقمة يجب أن تثير السعادة والحنين، مما يحول اللحظات العادية إلى ذكريات عزيزة.

في كلاس العربية، نفخر بقدرتنا على مزج التقليد بالابتكار، وابتكار نكهات وتصاميم فريدة تتناغم مع تطلعات عملائنا. إن التزامنا بحرفتنا يتجلى في كل منتج نخلقه، مما يجعلنا الخيار الموثوق لكل محبي الحلويات.

Our Vision

In Class Company, we see ourselves as pioneers in the world of sweets and chocolates, aiming to create a positive change in the customer experience. Our vision is to offer products that blend authenticity and innovation, allowing us to be the first choice for dessert lovers.

Our Mission

In Class Company, our mission is to provide an exceptional experience in the world of sweets and chocolates. We strive to produce high-quality products using premium natural ingredients, adhering to the highest quality standards at every stage of production. Our goal is to create unforgettable moments of joy for our customers through products that convey feelings of happiness and love in every bite. We aim to be more than just a confectionery manufacturer; we want to be the destination for anyone seeking excellence and quality in all things related to sweets.

رؤيتنا

في شركة كلاس، نرى أنفسنا روادًا في عالم الحلويات والشوكولاتة، حيث نهدف إلى إحداث تغيير إيجابي في تجربة الزبائن. رؤيتنا تتمثل في تقديم منتجات تجمع بين الأصالة والابتكار، مما يتيح لنا أن نكون الخيار الأول لعشاق الحلويات

مهمتنا

في شركة كلاس، تتمثل مهمتنا في تقديم تجربة استثنائية في عالم الحلويات والشوكولاتة. نسعى لإنتاج منتجات عالية الجودة باستخدام مكونات طبيعية فاخرة، مع الالتزام بأعلى معايير الجودة في كل مرحلة من مراحل الإنتاج. نهدف إلى خلق لحظات سعادة لا تُنسى لعملائنا، من خلال تقديم منتجات تنقل مشاعر البهجة والحب في كل قضة. نسعى إلى أن نكون أكثر من مجرد مصنع للحلويات؛ نريد أن نكون وجهة لكل من يسعى للتميز والجودة في كل ما يتصل بالحلويات.

معايير عملنا

Our Work Standards

جودة مضمونة 100% Guaranteed Quality

Tradition

Authenticity is embodied in everything we do. We revive traditional recipes and present them with a modern twist, allowing us to stand out with products that convey the flavors of heritage to new generations

Quality

We are committed to the highest quality standards at every stage of production. We use premium natural ingredients and collaborate with the best suppliers to ensure that every product that leaves our facility reflects our dedication to delivering the best.

Creativity

Creativity is at the heart of Class Company. We challenge traditional boundaries in the confectionery industry, offering new and innovative flavors as well as appealing designs that cater to the tastes of all our customers.

Passion

Passion is what drives us to always deliver the best. We work with pride and care to create moments of joy for our customers, striving for excellence in everything we do.

الأصالة

تجسد الأصالة في كل ما نقوم به. نحن نعيد إحياء الوصفات التقليدية ونقدمها بروح عصرية، مما يجعلنا نتميز بمنتجات تنقل طعم التراث إلى الأجيال الجديدة.

الجودة

نحن نلتزم بأعلى معايير الجودة في كل مراحل الإنتاج. نستخدم مكونات طبيعية فائقة الجودة، ونعمل مع أفضل الموردين لنضمن أن كل منتج يخرج من مصنعنا يعكس تفانيًا في تقديم الأفضل.

الإبداع

الإبداع هو قلب شركة كلاس. نحن نتحدى الحدود التقليدية في صناعة الحلويات، حيث نقدم نكهات جديدة ومبتكرة وتصاميم جذابة تليق بأذواق جميع عملائنا.

الشغف

الشغف هو ما يدفعنا لتقديم الأفضل دائمًا. نحن نعمل بفخر وعناية لنصنع لحظات سعادة لعملائنا، ونسعى لتحقيق التميز في كل ما نقوم به.



OUR PRODUCTS!



منجاتنا!



OUR PRODUCTS!



منجاتنا!

